

THE PLANNER

節目預覽

Travel Asia smarter with our curated guide 此指南有助你掌握未來數月的亞洲盛事

The Culture Vulture

recommends:

Living art

What: Taipei Biennial

When: 17 Nov 2018-10 Mar 2019

Where: Taipei



This year's Taipei Biennial uses experimental installations to explore how a museum can represent an ecosystem that's constantly morphing in order to survive. tfam.museum

文化愛好者

建議活動：

活著的藝術

活動：台北雙年展

日期：2018年11月17日至

2019年3月10日

地點：台北

今年的台北雙年展透過實驗藝術裝置，將博物館變成一個生態系統，呈現其為求生存不斷演變的本質。

tfam.museum

The Naturalist

recommends:

Breezy blooms

What: Bua Tong Festival

When: Nov-Dec

Where: Doi Mae U-Kor, Thailand



Enjoy mountain breezes in Mae Hong Son province's Doi Mae U-Kor, an hour by car from Chiang Mai, when *bua tong*, a type of marigold, cover the hills in yellow. tourismthailand.org

自然主義者

建議活動：

迎風花海

活動：Bua Tong花節

日期：11至12月

地點：泰國Doi Mae U-Kor

Mae Hong Son省的Doi Mae U-Kor距離清邁一小時車程，那裡漫山都是金色菊花**bua tong**，在山風中輕晃。

tourismthailand.org

The Sportsperson

recommends:

Baseball greats

What: MLB Japan All-Star Series

When: 8-15 Nov

Where: Japan (Tokyo, Hiroshima, Nagoya)



The US's Major League Baseball sends an all-star team to tour Japan, with six games scheduled against a team representing Nippon Professional Baseball. mlb.com

愛好運動人士

建議活動：

棒球巡迴賽

活動：美國職業棒球大聯盟

日本全明星賽

日期：11月8至15日

地點：日本（東京、廣島、名古屋）

美國職業棒球大聯盟的明星隊遠赴日本，與日本棒球機構代表隊進行六場對決。

mlb.com

The Foodie

recommends:

Good grazing

What: Macau Food Festival

When: 9-25 Nov

Where: Macau



Head to Sai Van Lake Square's outdoor stalls selling global cuisine. Game booths, live performances and competitions add to the lively atmosphere. macaotourism.gov.mo

饕客

建議活動：

大飽口福

活動：澳門美食節

日期：11月9至25日

地點：澳門

這項於西灣湖廣場舉行的戶外大型活動除了雲集環球美食攤檔外，更有各式攤位遊戲、現場表演及比賽，令熾熱氣氛進一步升溫。

macaotourism.gov.mo